


CLASSIC DRIVER



1948 Packard Super Eight - Convertible

Convertible

Price	USD 37 491 EUR 34 500 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1948	Condition	Original condition
Mileage	55 000 km / 34 176 mi	Location	
Gearbox	Manual	Fuel type	Petrol
Number of seats	2	Exterior colour	Blue
Performance	145 PS / 107 kW / 144 BHP	Car type	Convertible / Roadster
Drivetrain	2wd		

Description

Very rare Packard Super Eight Convertible directly from California original black plate and one Family owned only 4750 units were built. And is in original condition and runs well and with a very nice design from the late forties and with: Fender skirts, White wall tires, Orig. Radio, Electric windows, Front seat and convertible top. For more information please contact on e-mail or phone call. And for more photos and a movie of this car, see our Dutch website: WWW.AUTOSCHIPPER.NL And our company is in the Netherlands and delivery throughout Europe is possible. And import tax for EU is already paid and all our cars are at our showroom in the Netherlands.

Deutsch: Sehr seltenen Packard Super Eight Convertible direkt aus Kalifornien orig. Black Plate und wa nur im 1 Familienbesitz und nur 4750 stück gebaut wurden. Und ist im originalen Zustand und läuft gut und mit einem sehr schönen Design aus Ende der vierziger Jahre und komplett met: Fender skirts, Weiß wall reifen , Orig. Radio, El. Fensterheber , El. vorn Sitz und El. Verdeck. Für weitere Informationen wenden Sie sich bitte auf E-Mail oder Telefonanruf. Und für mehr Fotos und einen Film

von diesem Auto sehen unsere niederländischen Website: WWW.AUTOSCHIPPER.NL Und unsere Firma ist kurz an der Deutsche Grenze und Lieferung in ganz Europa ist möglich. Und alle wagens sind verzollt für EU und Deutschland und sind in unseren Außstellungsraum in der Niederlande.

Schipper Classic & Sportscars



Title Mr

First name Nick

Last name Schipper

Twentelaan 25

7609REALmelo

Netherlands

Phone +31-546563347

<http://www.autoschipper.nl/>

<https://www.classicdriver.com/en/car/packard/super-eight/1948/683841>

© Classic Driver. All rights reserved.